
         
  

1 van 1 

Behoud van een supermarkt & lokale voorzieningen voor het Staatsliedenkwartier 
 
Op 7 oktober jl. is de concept Actualisatie Detailhandelstructuurvisie Gemeente Woerden aan de 
gemeenteraad gepresenteerd. In dit document is het vertrek van supermarkt Aldi uit het 
Staatsliedenkwartier bevestigd: 'Deze supermarkt zal in de nabije toekomst vertrekken. De 
supermarktlocatie komt hierdoor beschikbaar' (pagina 8 van 33). 
De fracties ChristenUnie-SGP Woerden en CDA Woerden hebben tijdens de themabijeenkomst 
hier hun zorg over uitgesproken. Het Staatsliedenkwartier is een wijk met een verzorgingsgebied 
van 4.200 inwoners en dat aantal groeit. Onze zorg wordt ook erkent in de concept 
detailhandelstructuurvisie: 'Door de enigszins geïsoleerde ligging van de rest van de kern 
(scheiding door (spoor)wegen en water) is de aanwezigheid van een boodschappenvoorziening 
hier gewenst.' (pagina 24 van 33). Het moge duidelijk zijn dat het voor velen in deze wijk 
belangrijk is dat zij op korte loopafstand een boodschapje kunnen doen, bijvoorbeeld; voor de 
ouderen en jonge ouders met kinderwagen. Wij zien behoud van een supermarkt dan ook niet 
als een wens maar als een noodzakelijk iets. Daar komt bij dat er volgens concept 
detailhandelstructuurvisie geen aanleiding is om het winkelaanbod in het Staatsliedenkwartier uit 
te breiden (pagina 24 van 33). 
 
Het bovenstaande geeft ons op dit moment aanleiding tot de volgende vragen: 
 
1. Is het college het met ons eens dat een wijk als het Staatsliedenkwartier behoefte heeft aan  

een supermarkt? Zo ja, op welke wijze gaat het college zich hier maximaal voor inspannen?  
2. Is het college het met ons eens dat een wijk als het Staatsliedenkwartier behoefte heeft aan 

een plek om te ontmoeten zodat dit de leefbaarheid en het sociale contact in de wijk ten 
goede komt. Zo ja, op welke wijze gaat het college zich hier maximaal voor inspannen?  

3. Kunt u concreet maken wanneer de huidige supermarkt zal vertrekken? 
4. Is het zeker dat deze supermarkt vertrekt? Heeft dit te maken met de uitbreiding van het 

winkelcentrum in Snel en Polanen met een tweede supermarkt?  
5. Is het college het met ons eens dat verkeersbewegingen tussen wijken, en specifiek tussen 

Snel en Polanen en Staatsliedenkwartier, niet gestimuleerd moet worden?  
6. Bent u het met ons eens dat de tijd tussen het vertrek van de ene supermarkt en de 

vestiging van een nieuwe supermarkt in het belang van de inwoners van het 
Staatsliedenkwartier zo kort mogelijk moet zijn? Zo ja, bent u in staat daar invloed op uit te 
oefenen? Welke acties gaat u op korte termijn ondernemen? Wij denken zelf aan het kopen 
van het vastgoed om de ontwikkeling in eigen hand te houden. Hoe kijkt u hier tegenaan? 

 
In afwachting van uw beantwoording, 
 
Eric de Jonge, namens de fractie ChristenUnie-SGP 
Rumo van Aalst, namens de fractie CDA 
 


